
(M)agert men välkommet förslag om t-bana till Nacka
 

Idag skriver de fyra borgerliga partierna i DN att de äntligen är överens om att inleda en förstudie om tunnelbana till Nacka.
Förstudien är ett viktigt första steg på vägen mot en färdig tunnelbana. Moderaterna har tyvärr förhalat frågan, gått emot en
motion från Socialdemokraterna om förstudie så sent som för några veckor sedan, samt tidigare stoppat redan färdigutredda
tunnelbaneutbyggnader. Mot bakgrund av detta så krävs nu konkreta och bindande beslut om projektets realisering. Det är
särskilt viktigt för att vinna trovärdighet hos berörda aktörer såsom regering, byggherrar och näringsliv. Socialdemokraterna
välkomnar dagens besked och bidrar gärna till att det snarast kompletteras med konkreta uppgifter om tidsplan och
finansiering.  

 -          Socialdemokraternas enträgna arbete för tunnelbana till Nacka har gett effekt. Jag välkomnar dagens besked från
majoriteten. Det är förvånande att man inte har sökt en blocköverskridande överenskommelse. Det hade varit ett
styrkebesked i framtida diskussioner om statlig medfinansiering, säger oppositionslandstingsrådet Erika Ullberg.

-          Nacka är en av våra snabbast växande kommuner. Kommunen har dessutom väl underbyggda planer på
omfattande bostadsbyggande. Det behövs i vårt län. Men ska dessa bostäder bli av krävs att tunnelbanan byggs ut så
fort som möjligt. Tidigare har Moderaterna talat om ett färdigställande kring år 2030. Vi Socialdemokrater tycker det är
en för låg ambition. Vi vill se en snabbare utbyggnad och gärna titta på alternativ som kan förkorta byggtiden, säger Erika
Ullberg.
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